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倫敦克尼中文學校 伦敦克尼中文学校
London Hackney Chinese Community School 

學校簡介

倫敦克尼中文學校始創於1987年 ，校舍位於倫敦克尼區 ，鄰近市中心 。 經過倫敦
克尼華人中心委員以及學校教職員胼手胝足努力發展下 ，今日倫敦克尼中文學校已發
展成為一所具規模性的非牟利教育機構 。從2018年7月起 ，倫敦克尼中文學校由英國
倫敦藝騰協會接管 。藝騰協會是由教師 、家長和校友成立 ， 辦學宗旨是致力推廣
優質中國語文和中國文化教育 ，並幫助年輕人發展成長 。該校設有普通話及廣東話
班多班 ，為區內學生提供全面的中文教育 。我們的學校以小班教學 ，以英國私立學
校模式為基礎 ，具有良好的師生比例 ，以確保每個學生都能得到教師的充分關注 。

学校简介

伦敦克尼中文学校始创于1987年 ，校舍位于伦敦克尼区 ，邻近市中心 。经过伦敦克
尼华人中心委员以及学校教职员胼手胝足努力发展下 ，今日伦敦克尼中文学校已发展
成为一所具规模性的非牟利教育机构 。从2018年7月起 ，伦敦克尼中文学校由英国伦
敦艺腾协会接管 。艺腾协会是由教师 ，家长和校友成立 ，办学宗旨是致力推广优质
中国语文和中国文化教育 ，并帮助年轻人发展成长 。该校设有普通话及广东话班多
班 ，为区内学生提供全面的中文教育 。我们的学校以小班教学 ，以英国私立学校模
式为基础 ，具有良好的师生比例 ，以确保每个学生都能得到教师的充分关注 。

Introduction

London Hackney Chinese Community School (LHCCS) is an independent, voluntary, non-profit making, 
non-religious & non-political organisation. We provide a range of Cantonese and Mandarin classes to those 
who are keen to learn the Chinese language and culture. The Chinese School was originally founded in 
1987 by Hackney Chinese Community Service.  In July 2018,  London Hackney Chinese Community 
School is transferred to Community Cohesion Advocates Community Interest Company (CCACIC). 
CCACIC is formed by teachers, parents and friends of London Hackney Chinese Community School. Our 
School aims to promote Chinese language education and Chinese culture to children, young people and 
parents from all backgrounds. The School is fortunate in having excellent teaching facilities, with light 
buildings (a Listed Building designed by the famous architect Goldfinger) set in very pleasant grounds. We 
also have online classes to cater for those who prefer to learn Chinese in the comfort of their own homes, 
this is especially helpful for those who live outside London or are based in a different country. Our Chinese 
School is well subscribed and well loved by our children and parents. We  pride ourselves on having the 
expertise in teaching Chinese as a foreign language, and we use English to supplement our teaching so 
that students from a non-Chinese background can learn Chinese with confidence. This is particularly helpful 
for students coming from a non-Chinese background. We celebrate diversity and we  provide an inclusive, 
caring and engaging learning environment for our students. Our classes have good teacher-student ratios 
and  our teaching methods are well received by our parents and students.
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倫敦克尼中文學校 結業及頒獎典禮節目表
伦敦克尼中文学校 结业及颁奖典礼节目表

End-of-Year Celebration Programme 

11:00 – 11:10 就座 Be seated

11:10 - 11:15 校長郭藍莉博士致辭
   Welcome speech by Headteacher Dr. Bonnie Kwok

11:15 – 11:25 學生舞獅表演 Lion Dance by Cantonese & Mandarin students

11:25 - 11:30 英國倫敦藝騰協會主席兼校董尹兆邦博士致辭
   Speech by CCACIC Chair & School Governor Dr. Michael Wan

11:30 - 11:35 校董張保怡先生致辭
   Speech by School Governor Mr. Bowie Cheung

11:35 - 11:40 學生代表張志達同學致詞 Speech by Student Representative Sebastian Collins 

11:40 – 11:45 獻花儀式 Flower bouquet presentation

11:45 – 11:50   唱校歌 Sing Hackney Chinese Community School Song

11:50 - 11:55 廣東話基礎班 1A 歌唱表演
   Foundation Cantonese class 1A singing performance

11:55 - 12:00 廣東話基礎班 2A & 2B 歌唱表演
   Foundation Cantonese class 2A and 2B singing performance

12:00 - 12:05 普通话唱游班歌唱表演
   Mandarin Playgroup singing performance 

12:05 - 12:10 普通话基础班歌唱表演
   Foundation Mandarin class singing performance 

12:15 - 12:30 頒獎 Academic & Behaviour Excellence Awards

12:30 - 13:00 Snacks & Photos
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倫敦克尼中文學校校歌 - 星期六去哪裏？

(廣東話版 Cantonese version)

星期六 ,星期六 ,

我去 , 我去 , 倫敦克尼中文學校 , 中文學校 ⸰
在那裏 , 學什麼 ？

我學中文 ，我學文化 ，我學禮儀 ⸰
齊來 ！齊來 ！

我們愉快學中文 ，做朋友 ⸰ 
(重複一次)

***************************

伦敦克尼中文学校校歌 - 星期六去哪里？

(普通话版 Mandarin version)

星期六 , 星期六 ,

我来 , 我来 , 伦敦克尼中文学校 , 中文学校 ⸰
在那里 , 学什么？

我学中文 ，我学文化 ，我学礼仪 ⸰
欢迎 ！ 欢迎 ！

我们愉快学中文 ，做朋友 ⸰ 
(重复一次)

***************************

LHCCS School Song – Where do you go on Saturday? (English 

version)

Saturday，Saturday, where do you go?

We all go to London Hackney Chinese School.

What do you learn - at the school?

We learn to speak Chinese, learn about culture, learn about manners.

Welcome! Welcome!

We all learn together and make friends! Make friends!

(Repeat once)


